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Do: Burmistrza Miasta Sanoka

Dotyczy: Realizacja zadania inwestycyjnego - nawierzchnia asfaltowo na ulicy Bluszczowej.

Sza nawny Pa nie Burmistrzu,

W związku z interwencją mieszkańców ulicy Bluszczowej, którzy zwrócili się do mnie

z prośbą o informację na temat zadania inwestycyjnego - położenie nowej nawierzchni asfaltowej

na ulicy Bluszczowej, chciałbym uzyskać informację na ten temat. W dniu 30 lipca 2020 roku

mieszkańcy ulicy Bluszczowej otrzymali odpowiedź od Pana Burmistrza (pismo znak:

WRt.7234.L3.2020), ze ubytki w drodze zostaną uzupełnione a zadanie inwestycyjne związane

z położeniem nowej nawierzchni asfaltowej zostanie uwzględnione w budzecie na rok 202L.

Niestety zadanie nie zostało ujęte w budżecie na rok żOZL, 2022 ani Ż023. ZloŻona Przez Pana

Burmistrza deklaracja o realizacji tego zadania inwestycyjnego jak do tej pory nie znalazła

odzwierciedIenia w fa ktycznej realizacji.

W związku z powyższym chciałbym zapytać:

o

a

Czy zadanie inwestycyjne ,,nowa nawierzchnia asfaltowa na ulicy Bluszczowej" zostanie

zrealizowane w roku 2023, znajdujqc np. źródło finansowania w ramach Środkow

uzyskonych do budżetu miasta w ramach rekompensaty dla jednostek samorzqdu

terytorialnego w zwiqzku z utratq dochodów z podatku ?

Jeżeli powyższe nie byłoby możliwe, czy zadanie inwestycyjne znajdzie się w projekcie

budżetu na rok 2024 przedstawionego Radzie Miasta Sanoko ?
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